
Popravek
Na zadnji strani prejšnje številke

Nsk je bilo objavljeno poročilo o
ustanovitvi nove občinske oigani-
zacije Zveze mladine v naši občini in
v njem sem podpisani dodal tudi ne-
kaj svojih zapažanj, ki so se mi zdela
povsem upravičena. Priznati moram
svojo kiivdo, ko sem zapisal, da na
konferenci ni bilo predstavnika
kluba Kajuh. Vodstvo tega kluba
osebno poznam, pravtako dejavnost
kluba, za katerega lahko rečemo, da
je najaktivnejše pii delu z mladino.
In ker so v tem klubu pač najaktiv-
nejši, je tako tudi njegovo vodstvo,
saj se z več sestankov spominjam
zelo dobiih njihovih diskusij. Zato
sem na konferenci pogrešal pred-
vscm takc diskusije, ki jih povedo
jahko neposredni sodelavci mladih.
In v Kajuhu jih je veliko. Opravi-
čujem se za to, ker tovariša, ki je
prisostvoval konferenci iz tega klu-
ba, nisem poznal in bil prepričan, da
bitudidiskutiial.

Iz zapisnika je razvidno, da je
konferenci prisostvoval član kluba
Kajuh tov. Jakoš.

Ali je bil postopek za evidenti-
ranje in kandidiranje kandidatov za
člane konference dober ali ne, tega
ne vem, ker se nisera spuščal v to
delo. Res pa je, da smo sedeli v pol
prazni dvorani, v kateri pa je bilo
tudi veliko gostov.
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